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Bestyrelsesmøde Torsdag d. 1. maj. 2014 kl. 19:15 

Hos Henrik LYFA parken Måløv byvej 229, T, 2760 Måløv  
 

 

Deltagere Afbud 

Karsten Dueholm  

Ole Kveiborg  

Henrik Wilson  

Mia Knudsen  

Ege Christiansen  

Preben Svendsen XX 

  

Referent  

Mia Knudsen  

 

 

          Dagsorden        Referat 
 

1 Godkendelse af sidste mødes referat Referatet er godkendt 

2 Sidste nyt fra formanden Kontaktet af Moseholmen 1 vedr. 

overkørslerne inde på ”rundkørslerne” ved 

de private matrikler, om disse også bliver 

renoveret. Disse er ikke med i 

afleveringsforretningen med BK, og er ikke 

omfattet af rapporten. Vaseholmen 2-26 

vedr. gadelampe. Elektrikeren har sat en ny 

lampe op og har vendt lampen 180 grader, 

så skærmen vender ind over græsrabatten. 

Beboerne er ikke tilfredse med resultatet. 

Det er aftalt at bestyrelsen kommer over og 

kigger på det, en aften når lamperne er 

tændt. 2 borgere har henvendt sig til 

Karsten vedr. udlejning af 2 ledige pladser 

på containerpladsen. Karsten har sendt 

forespørgsel til Anne-Gitte Hjort BK 

(lokalplan/miljøgodkendelse), om vi har 

mulighed for at gøre dette, og forespørgsel 

til GFSN om det kan accepteres.  

Vi er blevet indkaldt til et nyt møde med BK 

vedr. fælleshus, og nye tegninger der har 

taget hensyn til de ønsker vi er kommet 

med til indretningen af fælleshuset. 

Materialet vedr. dette skal gennemlæses 

inden 7 maj for kommentarer. 

B16 og B18: Skal undersøges om der kan 

opkræves engangsbeløb for fælleshus for de 

nye matrikler (samme som de øvrige 

medlemmer af gf har betalt) 

3 Økonomi 

regnskabsafslutning 

Regnskabet gennemgået 

4 Legeplads / motionsredskaber 

Skiltning ved motionsredskaber  

Talt med Søren vedr. faldunderlag ved 

legeredskaber. STV efterfylder. Maleren 

kommer og maler når vejret er bedre. 

Mia kontakter Kompan for at få en 

bekræftelse på den komplette pris på 

skiltene til motionsredskaberne 
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5 Overdragelse af området 

Afleveringsforretning 

Vanding af nye træer 

BK sørger for at vande træerne indtil 

området overtages. Ege laver skriv til BK 

vedr. reparationen af vejene, hvor flere ting 

ikke er udført ordentligt. Vi vil gerne vide 

hvilke tilsyn der er ført indtil nu på arbejdet. 

6 Eventuelt Husk at der skal et tilbud med fra en 

alternativ leverandør ift YouSee til næste 

generalforsamling. Oplysninger på 

hjemmesiden vedr. hvordan beboerne 

forholder sig ift tilvalgskanaler/internet mv 

 

7 Evt. flytning af næste møde (fra 19 til 12 

juni)  

Mødet rykkes til d. 12 juni kl. 19.15 hos 

Henrik. 

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 


